主辦機構:香港新一代文化協會

Organizer: Hong Kong New Generation Cultural Association

第8屆香港大學生創新及創業大賽

The 8th Hong Kong University Student Innovation and Entrepreneurship Competition

項目編號 Project Number:

(編號可查閱大賽網站「我的帳號」)

項目封面頁(創新項目)

Cover Page (Innovation)

截止遞交作品日期:2022 年 4 月 20 日(三) 中午 12:00 (Refer to website - hkchallengeplus "My Account")

Deadline for Submission of Project: 20 Apr, 2022 (WED) noon

甲部 Section A:注意事項 Important Information

1. 交件時必須將本**封面頁連同作品 各 1 式 4 份** 列印本一併遞交。
Please submit this cover page together with the research paper/invention report (4 copies).

2. 為確保評審公正性·所有作品任何位置**均不可**出現參賽同學及相關教授/老師資料·包括學校名稱及校徽、就 讀學系及相關教授/老師姓名及職稱。

Due to fair judgment, the information of participant(s) or professor/tutor involved, **including** institute's name and logo, study information & the professor's/tutor's name and title, is **NOT allowed** to be mentioned in any part of the project.

3. 必須把作品連同本封面頁·於上述指定交件日期內·郵寄(以郵戳為準)或於辦公時間內親自送交本中心(地址:香港新界沙田科學園第 3 期 12W 大樓 2 樓 251 室香港新一代文化協會創新及創業中心)

All project materials and cover page must be submitted by mail (refer to postmark date) or in person during office hours within the specified submission date to our Centre. (Address: HKNGCA Innovation & Entrepreneurship Centre, Unit 251, 2/F, 12 W, Phase 3, Hong Kong Science Park, Shatin, N.T., Hong Kong)

乙部 Section B:基本資料 General Information

作品名稱	(中) *項目名稱不超過 20 字。Project name should not exceed 20 words.					
Name	(Eng)					
	*請以正楷填寫。Please complete in block letters.					
作品形式 Format	□科學論文 Research Thesis		□創新發明 Invention			
			□ A 類(科技含量較高、製作投入較大)			
			(Relatively higher technology level and larger scale)			
			□ B 類(為生產技術或社會生活帶來方便的小產品)			
			(Relatively lower technology level and smaller scale)			
參賽類別	□生命科學	□能源環境化工		□資訊技術	□數理/機械	
Category	Life sciences	Energy, Environment		Information	Mathematics and Physics /	
(請選擇一項)		and Chemical		Technology	Mechanics and Control	
(choose one only)		engineering			Systems	
隊長姓名						
Team Leader Name	(中)		(Eng)			

*請與 閣下之香港身份證/中國身份證/香港特區回港證/護照相符。 As it appears on your HK Identity Card/ China Identity Card/HKSAR Re-entry Permit/Passport. 主辦機構:香港新一代文化協會

Organizer: Hong Kong New Generation Cultural Association

第8屆香港大學生創新及創業大賽

The 8th Hong Kong University Student Innovation and Entrepreneurship Competition

丙部 Section C:項目介紹 Project Introduction
C.1 介紹項目創新點/優勢 (需 <u>中英對照</u> ,各 100 字內)
Please describe the originality / advantages of the project (bilingual version (Chi & Eng) within 100 words
for each version)
C.2 作品簡介 (需 <u>中英對照</u> ,各 200 字內)
C.2 F如 的 月(高 <u>中央封照</u> ,台 200 于 Y)
Brief Description of the Project (bilingual version (Chi & Eng) within 200 words for each version)

主辦機構:香港新一代文化協會

Organizer: Hong Kong New Generation Cultural Association

第8屆香港大學生創新及創業大賽

The 8th Hong Kong University Student Innovation and Entrepreneurship Competition

丁部 Section D: 聲明 Declaration and Other Information

型明 Declaration						
我(們)已進行資料搜集·就我(們)所知·現時並未有相同研究或發明·是項作品為我(們)親自構思和研究·我(們)同意提						
供作品申報資料·並授權主辦單位作合理用途(包括公開展覽、出版等);同時我(們)亦享有公開發表此作品資料的權利。						
我(們)已閱畢並同意遵守參賽指引中各項規例和責任。						
As far as I (we) know, there is no other research or invention which is similar to my (our) work. I am (We are)						
solely responsible for the design and research of the project. I (We) agree to provide all information related to						
the project and authorize the organizer to use the information for promotional purposes (including public						
exhibitions and publications, etc). All rights are also reserved to the inventor(s) to publicize this project						
information. I (We) have read through and agree with all the rules and responsibilities in the Guideline of the						
competition.						
日期 Date: 隊長簽署	Signature:					
1. 是項作品曾否參加本會主辦之香港大學生創新及創業大賽?	│ │ □有 Yes □ 沒有 No					
Has this project participated in Hong Kong University Student						
Innovation and Entrepreneurship Competition organized by						
HKNGCA?						
如有,請註明: If yes, please mention:						
賽事年份 Year of Competition:						
獎項 Award(s) :						
2. 是項作品曾否參加其他公開比賽 / 展覽,或作其他用途?	□有 Yes □沒有 No					
Has this project participated in other competitions/exhibitions?						
如有·該比賽 / 展覽 / 活動名稱 If yes, please provide name of						
competition(s)/exhibition(s):						
獎項 Award(s):						
3. 是項作品是否已經註冊專利?Has this project been	□有 Yes □沒有 No					
registered for any patents ?						
如有,請列出專利號碼及註冊日期 If yes, please give patent no. and registered date:						
發明名稱 Title of Invention:						
專利號碼 Hong Kong Patent/Publication No.:						
專利類別 Category:						
香港批予專利日期 Hong Kong Grant Date:						